
 

Zápis č. 2022/7.ZO 
 

           ze zasedání zastupitelstva obce Vyskytná nad Jihlavou  
 

dne 12. 12. 2022 
 

 

22/7.1 Zahájení zasedání, prezence 
Přítomni: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava 

Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš 

Schwammenhöfer                                

Omluveni: Kamil Hrůza, Tomáš Trněný, Pavel Pavlík, Vojtěch Šmergl, Kamil Chudoba, 

Neomluveni: nikdo 

Hosté: Miroslav Kubát, Mgr.Petr Baueršíma 

Paní starostka jako předsedající zahájila jednání v 18:04 hodin, konstatovala, že 
zastupitelstvo je usnášeníschopné, přítomno je 10 zastupitelů.  
 

22/7.2 Jmenování zapisovatele 
Usnesení číslo 2022/7.2 ZO: zapisovatelem je určen Aleš Schwammenhöfer 
 
 
22/7.3 Volba ověřovatelů zápisu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že zákon 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení) umožňuje navržení a zvolení ověřovatelů zápisu ze zasedání zastupitelstva i z 
řad přítomných hostů. Z přítomných hostů neměl nikdo zájem na ověření zápisu. Za 
ověřovatele zápisu proto navrhla Milenu Chudobovou a Janu Ottovou. 
Usnesení číslo 2022/7.3.ZO: Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu Milenu 
Chudobovou a Janu Ottovou. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jaromír Vacek, Václav 

Vacek, Jiří Šmergl, Aleš Schwammenhöfer                                

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: Milena Chudobová, Jana Ottová 

Usnesení bylo přijato. 
 

 

22/7.4 Schválení a doplnění programu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o programu zasedání a požádala 
zastupitele o návrhy na doplnění programu. Sama navrhla doplnit program 
zastupitelstva o tyto body – 1.bod-schválení žádosti o půjčku v případě získání dotace na 
stavbu a připojení vrtů a úpravny vody. 2.bod Dodatek k nájemní smlouvě s SDH Jiřín 
3.bod příspěvky na provoz KD v místních částech pro sdružování občanů. 4. bod 
Schválení dohody o provedení práce se zastupitelkou M.Chudobovou (SPOZ) na rok 
2022 a 2023. bod 5. Schválení dohody o provedení práce se zastupitelem J.Vackem 
(sečení Rounek) na rok 2022 po volbách a 2023 
Nikdo ze zastupitelů nevznesl námitku na doplnění programu jednání. Program jednání 
je následující: 
 
 
1) Zahájení 
2) Jmenování zapisovatele 
3) Volba ověřovatelů zápisu 
4) Schválení a doplnění programu 
5) Zpráva z jednání Rady obce dne 29.11.2022 



 

  6) Zpráva z jednání výborů 
  7) Zpráva z jednání komisí 
  8) Návrh na pořízení změny Územního plánu na plochy smíšené obytné  
      p.č. 186/1,1705/3, 1705/4, 185,1757,180/1 a části p.č. 186/2 k.ú. Vyskytná nad 

Jihlavou 
  9) Návrh na pořízení změny Územního plánu obecního pozemku 1705/1 k.ú. Vyskytná 

nad Jihlavou zp. využ. ostatní komunikace na zp. využ. účelová komunikace 
10) Návrh na pořízení změny Územního plánu části obecního pozemku 683/2 k.ú. Jiřín    

zp. využ. Veřejné prostranství na zp. využ. zastavitelnou plochu. 
11) Žádost o prodej části cca 7 m2 poz.693/1 k.ú. Jiřín – záměr prodeje 
12) Žádost o finanční spoluúčast na spotřebě plynu v zimních měsících v hostinci 

Vyskytná nad Jihlavou 
13) Dodatek č.13 ke smlouvě se SMJ o podmínkách svozu a zneškodňování odpadu 
14) Obecně závazná vyhláška č.1/2022 o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství 
15)  Schválení rozpočtu obce Vyskytná nad Jihlavou na rok 2023 
16) Schválení návrhu Střednědobého výhledu rozpočtu obce Vyskytná nad Jihlavou na 

roky 2025, 2026 
17) Rozpočtová opatření Obce Vyskytná nad Jihlavou s určením rozsahu od 1.1.2023 
18) Doplnění Strategického rozvojového plánu obce o záměr Rekonstrukce přízemí 

budovy školy VnJ 
19)  Nařízení inventur 
20)  Schválení plánu inventur 2022 
21)  Informace Obecního úřadu Vyskytná nad Jihlavou 
22) Schválení žádosti o půjčku v případě získání dotace na stavbu a připojení vrtů a 

úpravny vody 
23)  Příspěvky na provoz KD v místních částech pro sdružování občanů 
24)  Dodatek k nájemní smlouvě s SDH Jiřín 
25) Schválení dohody o provedení práce se zastupitelkou M.Chudobovou (SPOZ) na rok 

2022 a 2023 
26) Schválení dohody o provedení práce se zastupitelem J.Vackem (sečení Rounek) na 

rok 2022 po volbách a 2023 
27)  Diskuze zastupitelů 
28)  Diskuze hostů 
29)  Závěr 
Usnesení číslo 22/7.4.ZO: Zastupitelstvo schvaluje navržený program jednání včetně 
dvou nově zařazených bodů.  
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.5 Zpráva z jednání rady obce 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že se rada obce sešla od posledního 
zastupitelstva (konaného dne 14.11.2022) dne 29.11.2022 a informovala o 
projednaných bodech: 
 

Doplnění člena majetkové komise  

Projednání, schválení Rozpočtové opatření č. 7  

Darovací smlouva Honební společenstvo Vyskytná n. J.- Rounek 2022  

Darovací smlouva TJ Ježek Rantířov 2022  

Smlouva o provedení služby - zimní údržby s obcí Bílý Kámen  

Žádost o zřízení služebnosti Vantage Towers na část poz.315/13 k ú Hlávkov  



 
Zřízení topení na pevná paliva - hostinec Vyskytná n.J, výběr kamen  

Žádost k určení odměny ředitele ZŠ Vyskytná n.J z rozdělení mezd (státní peníze)  

Žádost o souhlas se stavebním záměrem Kabel VN, NN, TS, chaty Rounek  

Návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - souhlas s umístěním 

distribučního zařízení Rounek chaty u řeky kabel VN,TS,NN  

Řešení blokování parkoviště u školy Vyskytná n J vyhrazené pro nájemníky 

- Následně požádala přítomné o vznesení dotazů a připomínek. 
Usnesení číslo 2022/7.5.ZO: Zastupitelé přijímají zprávu z rady obce Vyskytná nad 
Jihlavou dne 29.11.2022 bez připomínek. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
22/7.6. Zpráva z jednání výborů 
Rozprava: Předsedající informovala, že od posledního zasedání zastupitelstva 
(konaného dne 14.11.2022) se sešel finanční výbor a to dne 8.12.2022 a kontrolní výbor 
1.12.2022. Předsedkyně KV informovala, že byla provedena kontrola zápisů z rad a 
zastupitelstva, byly shledány drobné chyby, hlavně chybějící podpisy nebo chybějící 
nadpisy v zápisech. Dále pak kontrola na plnění usnesení zastupitelstva – instalace 
hydrantů (místo 4 ks, zatím jen 1 ks), dále kontrola faktury a smlouvy na nákup traktoru 
Zetor a kontrola smlouvy na projektovou dokumentaci veřejné osvětlení a podklady pro 
žádost o dotaci. 
Předseda FV informoval o projednaných bodech – žádost o půjčku od SFŽP, příspěvky na 
provoz KD v místních částech a žádost o příspěvek do hostince ve VnJ – vše bude 
v samostatných bodech tohoto zasedání zastupitelstva. 
Usnesení číslo 2022/7.6.ZO: Zastupitelé berou obě zprávy na vědomí.  
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.7 Zpráva z jednání komisí 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva 
dne 14.11.2022 se sešla komise ŽP ohledně kácení stromu – smrk u p.Javůrka ve VnJ. 
Z důvodu narušení tarasu a jeho umístění nad terénem komise doporučuje pokácení.  
Usnesení číslo 2022/7.7.ZO: Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 

 
22/7.8 Návrh na pořízení změny Územního plánu na plochy smíšené obytné p.č. 
186/1, 1705/3, 1705/4, 185,1757,180/1 a části p.č. 186/2 k.ú. Vyskytná nad 
Jihlavou 
Rozprava: předsedající informovala o návrhu ing.Davida Böhma z VnJ na změnu zařazení 
jeho pozemků (TTP, ostatní plocha, vodní plocha, lesní pozemek), které navazují na 
obytnou část bývalého mlýna a z důvodu užívání k rekreačním účelům na plochy 
smíšené obytné, zastavitelné/zastavěné plochy. Předsedající informovala, že návrh bude 
předložen k posouzení úřadu územního plánování stejně jako předešlé návrhy na 
budoucí změnu ÚP. 



 

Usnesení číslo 2022/7.8.ZO: Zastupitelstvo odkládá rozhodnutí, až bude známo 
stanovisko Magistrátu města Jihlavy.  
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.9 Návrh na pořízení změny Územního plánu obecního pozemku 1705/1 k.ú. 
Vyskytná nad Jihlavou zp. využ. ostatní komunikace na zp. využ. účelová 
komunikace 
Rozprava: předsedající informovala o záměru obce obnovit pěší spojovací cestu VnJ-
Rantířov a z tohoto důvodu na doporučení Odboru územního plánování je předkládán 
návrh na změnu této ostatní komunikace na účelovou komunikaci. 
Usnesení číslo 2022/7.9.ZO: Zastupitelstvo schvaluje návrh na pořízení změny 
Územního plánu obecního pozemku 1705/1 k.ú. Vyskytná nad Jihlavou zp. využ. ostatní 
komunikace na zp. využ. účelová komunikace. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.10 Návrh na pořízení změny Územního plánu části obecního pozemku 683/2 
k.ú. Jiřín zp. využ. Veřejné prostranství na zastavitelná plocha 
Rozprava: předsedající informovala o dřívější žádosti p.Řezáče z Jiřína o prodej p.č. 
683/12 a 683/13, což jsou plochy zařazené jako veřejné prostranství a z toho důvodu 
nemohly být prodány. Po změně způsobu využití by bylo možné v budoucnu tyto plochy 
odprodat.  
Usnesení číslo 2022/7.10.ZO: Zastupitelstvo schvaluje návrh na pořízení změny 
Územního plánu části obecního pozemku 683/2 k.ú. Jiřín zp. využ. Veřejné prostranství 
na zastavitelnou plochu. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.11 Žádost o prodej části cca 7 m2 poz.693/1 k.ú. Jiřín – záměr prodeje 
Rozprava: předsedající informovala o žádosti p.Šouce z Jiřína o odkup části obecního 
pozemku p.č. 693/1 o výměře 7 m2, a to z důvodu výměny plotu a opravy vjezdové 
brány, kdy se stávající plot a brána nachází na části obecního pozemku. V diskuzi 
zastupitelé jednali o lokalitě a souladu pozemku s katastrální mapou. Předsedající 
projedná tento stav na územním odboru. 
Usnesení číslo 2022/7.11.ZO: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášení záměru prodeje části 
cca 7 m2 poz.693/1 k.ú. Jiřín. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 



 

22/7.12 Žádost o finanční spoluúčast na spotřebě plynu v zimních měsících 
v hostinci Vyskytná nad Jihlavou 
Rozprava: předsedající informovala o žádosti p.Tótha o finanční spoluúčast na spotřebě 
plynu v zimních měsících v hostinci Pod Lípou. Žadatel má záměr udržet uživatelský 
standard hostince a díky vysokým cenám plynu a své finanční možnosti žádá o 
příspěvek. Předsedající upozornila, že provozovatel částečně vytápí i prostory sálu. Ten, 
aktuálně k uskutečněné rekonstrukci sklepních prostor, je dobré vytápět, protože 
vlhkost natažená do zdí je tímto způsobem vysoušena. Navrhla proto, aby z tohoto 
důvodu v této topné sezoně 2022-2023 zajistila obec vytápění sálu KD ve vlastní režii. 
Tímto krokem by se současně snížily i náklady na vytápění plynem v uvedené topné 
sezóně pro místní hostinec.  
Usnesení číslo 2022/7.12.ZO: Zastupitelstvo schvaluje zajištění vytápění sálu v KD ve 
Vyskytné nad Jihlavou ve vlastní režii formou úhrady 50% spotřeby plynu v topné 
sezoně 2022-2023 a pověřuje starostku obce provedením odpočtu stavu plynoměru od 
data schválení do konce topné sezóny. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.13 Dodatek č.13 ke smlouvě se SMJ o podmínkách svozu a zneškodňování 
odpadu  
Rozprava: předsedající informovala o nových cenách za svoz a zneškodňování odpadu, 
kdy se stávající ceny zvyšují o 10 %. Nové ceny jsou tak: likvidace odpadů 822 Kč/t, svoz 
odpadů z nádob 14,50 Kč/ks, tříděný odpad v kontejnerech 180 Kč/ks/vývoz. Platnost 
nových cen je od 1.1.2023.  
Usnesení číslo 2022/7.13.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dodatek č.13 ke smlouvě se SMJ o 
podmínkách svozu a zneškodňování odpadu s platností od 1.1.2023 s novými cenami za 
odpad. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.14 Obecně závazná vyhláška č.1/2022 o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství 
Rozprava: předsedající informovala o navyšování cen za svoz a likvidaci odpadu u SMJ 
(viz. předchozí bod) a z tohoto důvodu navrhuje přenést toto navýšení do ceny místního 
poplatku za domovní odpad, což odpovídá nové metodice pro určení výše poplatku za 
obecní systém odpadového hospodářství. V letošním roce podle došlých faktury je 
odhad nákladů na úrovni 450 Kč/osobu, což je stávající úhrada na občana obce.  Při 
navýšení cen za komunální odpad o 10% od SMJ  a zvýšení plateb za likvidaci tříděného 
odpadu podle posledních dodatků ke smlouvě s ASMJ by stávající poplatek neuhradil 
celkové náklady na likvidaci odpadu a proto by toto navýšení měla zohledňovat nová 
sazba – na úrovni 500 Kč/osobu.  
Usnesení číslo 2022/7.14.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Obecně závaznou vyhlášku 
č.1/2022 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství ve výši 500 
Kč/osobu 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer     
Proti hlasovali: Václav Vacek                          



 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.15 Schválení rozpočtu obce Vyskytná nad Jihlavou na rok 2023 
Rozprava: předsedající informovala, že na posledním zastupitelstvu byl schválen návrh 
rozpočtu Obce Vyskytná nad Jihlavou na rok 2023, který byl následně vyvěšen na úřední 
desce. K uvedenému rozpočtu nebyly žádné připomínky, tudíž může být rozpočet na rok 
2023 schválen v navržené podobě. 
Usnesení číslo 2022/7.15.ZO: Zastupitelstvo schvaluje rozpočet obce Vyskytná nad 
Jihlavou na rok 2023 v předloženém znění. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: Václav Vacek 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.16 Schválení návrhu Střednědobého výhledu rozpočtu obce Vyskytná nad  
Jihlavou na roky 2025, 2026 
Rozprava: předsedající informovala, že na úřední desce je od 17.2.2021 zveřejněn 
střednědobý výhled rozpočtu obce Vyskytná nad Jihlavou na roky 2023 a 2024, výhled 
rozpočtu je ale třeba mít na 2-5 let dopředu, takže nyní je předkládán na schválení 
výhled rozpočtu na roky 2025 a 2026. V uvedeném výhledu se již počítá se stavbou 
kanalizace a ČOV ve VnJ, proto jsou příjmy i výdaje navýšeny o tyto investice + 
financování úvěru. 
Usnesení číslo 2022/7.16.ZO: Zastupitelstvo schvaluje návrh Střednědobého výhledu 
rozpočtu obce Vyskytná nad Jihlavou na roky 2025 a 2026  v předloženém znění. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.17 Rozpočtová opatření Obce Vyskytná nad Jihlavou s určením rozsahu od 
1.1.2023 
Rozprava: předsedající informovala, že rozpočtová opatření schvaluje od 1.1.2017 Rada 
obce za základě usnesení ZO ze dne 19.12.2016 bez omezení. Rada obce ale musí mít 
usnesením ZO vymezen rámec rozpočtových opatření. Naše účetní navrhuje s ohledem 
na očekávané přesuny větších finančních částek projednání a schvalování RO do max. 
20mil. Kč.  
Usnesení číslo 2022/7.17.ZO: Zastupitelstvo pověřuje od 1.1.2023 Radu obce Vyskytná 
nad Jihlavou projednáváním a schvalováním rozpočtových opatření s rozsahem 
finančních transakcí do výš 20 mil. Kč.  
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.18 Doplnění Strategického rozvojového plánu obce o záměr rekonstrukce 
přízemí budovy školy ve VnJ 
Rozprava: předsedající informovala, že Strategický rozvojový plán obce je povinný 
dokument, který musí každá obec mít schválený na 5 let dopředu. Tento dokument na 



 

období 2021-2025 je zveřejněn na webu obce. V tomto dokumentu je nutné uvést i větší 
opravy, protože to navazuje na odkaz v žádosti o dotace. Takto byla doplněna 
Usnesením č.2022/2.11. z 4.4.2022 i Rekonstrukce sociálního zařízení a chodby v ZŠ. 
Proto navrhuje do plánu rozvoje zahrnout budoucí rekonstrukce: Rekonstrukce 
přízemí včetně školní kuchyně s gastro vybavením, zázemím provozních 
zaměstnanců, jídelny a přístavby provozních prostor v Základní škole Vyskytná 
nad Jihlavou a Rekonstrukce chodby v přízemí Základní školy Vyskytná nad 
Jihlavou. 
Usnesení číslo 2022/7.18.ZO: Zastupitelstvo schvaluje zařazení Rekonstrukce přízemí 
včetně školní kuchyně s gastro vybavením, zázemím provozních zaměstnanců, jídelny a 
přístavby provozních prostor v Základní škole Vyskytná nad Jihlavou a Rekonstrukce 
chodby v přízemí Základní školy Vyskytná nad Jihlavou do Strategického rozvojového 
plánu obce. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 

 

22/7.19 Nařízení inventur 
Rozprava: předsedající informovala, že jako každý rok je třeba provést inventarizaci 
majetku obce. Proto předkládá návrh na nařízení provedení inventur za rok 2022.  
Usnesení číslo 2022/7.19.ZO: Zastupitelstvo schvaluje nařízení k provedení inventur za 
rok 2022. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.20 Schválení plánu inventur 
Rozprava: předsedající informovala, že v návaznosti na předešlý bod předkládá po 
dohodě s účetní obce plán inventur, které se uskuteční v prosinci 2022 se zjištěním 
skutečného stavu majetku k datu 31.12.2022. Předsedou inventarizační komise jmenuje 
Jaromíra Vacka. 
Usnesení číslo 2022/7.20.ZO: Zastupitelstvo schvaluje plán inventur v předloženém 
znění. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 

22/7.21 Informace Obecního úřadu Vyskytná nad Jihlavou  
Za toto poměrně krátké období mezi dvěma zastupitelstvy, se nám podařilo uskutečnit 
namontovat a zprovoznit zařízení na úpravně vody ve Vyskytné. Tím se stává tento zdroj 
naprosto samostatný a nezávislý na energiích zvenku. Dokážeme dodávat vodu i při 
vypnuté elektrické energii ve veřejných sítích. Pokračujeme v práci dál, abychom celý 
systém zaokruhovali a v krizových situacích dostali vodu do všech místních částí.  
V oblasti lesního hospodářství-v oblasti Na Průhoně, cca 18 ha, jsme provedli oplocení, 
výsadbu a nátěry stromků. Celkem obec vysadila 50 485 ks v členění javor klen 7 615 ks, 
modřín 7 475 ks, dub lesní 20 295 ks a 15 100 ks smrku.  Pracuje na tom Lesní 
společnost Ledeč nad Sázavou. Dále došlo k dosázení ploch lesa V krytu za Bílým 



 

Kamenem - 1 800 modřínů a na Rounku cca 2000 ks dubu, javoru, buku. Budeme opět 
žádat o dotaci na zalesnění, pěstební práce i úklid pasek po těžbě.  
Průběžně se pokračuje na úklidu ploch, případných vývratů nebo i opravách oplocenek.  
 
Ostatní činnost v obci: pokračuje práce projektantů, kteří řeší na několika místech 
sporné body tak ohledně budoucí ČOV a kanalizace, aby vše ve finále proběhlo správně.  
Pokračujeme ve výstavbě skladu Na Hangárech, práce provádí především obecní 
zaměstnanci. Byly zde osazeny dva sloupy solárního osvětlení, takže zde bude 
přiměřeně vidět na práci a zároveň nám to pomůže ochránit obecní majetek.  
Byly zakoupeny betonové bloky, ze kterých vytvoříme boxy pro skladování štěpky nebo 
drobných větví. Z dokončení práce nás prozatím vyhnalo nepřívětivé počasí.  
Tím, že Obec získala dotaci na revitalizaci návsi v Jiříně a výsadbu různých ovocných 
stromků směrem k Maršáku, jsme zahájili tento týden odkácení starých stromů, které 
mohou být nebezpečné.  
Byli jsme nuceni umístit značku zákazu vjezdu do dvora školy, kdy neukáznění řidiči 
omezovali výjezd vozidel z parkoviště před školkou. 
Protože se obci podařilo získat navíc nové autobusové spoje především o víkendech, 
osadili jsme otáčku dopravními značkami zákazu stání v sobotu a v neděli v čase 13.00 
až 15.00 hod z důvodu otáčení autobusu. Věříme, že po tuto opravdu krátkou dobu 
budou všichni řidiči značení respektovat. 
Usnesení číslo 2022/7.21.ZO: Zastupitelstvo bere informace obce na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 

22/7.22 Schválení žádosti o půjčku v případě získání dotace na stavbu a připojení 
vrtů a úpravny vody 
Předsedající informovala, že SFŽP nabízí v případě získání dotace na stavbu úpravny 
vody a napojení vrtů na Hlávkově možnost částečného financování stavby v podobě 
půjčky ve výši max.10 mil.Kč s úrokem 1% p.a. na dofinancování způsobilých výdajů nad 
rámec poskytnuté dotace. FV na svém jednání doporučil čerpání půjčky, protože umožní 
bezproblémové financování stavby při souběhu více projektů současně a úroková sazba 
je značně výhodná v porovnání s inflací a úročením vkladů a rezerv. 
Usnesení číslo 2022/7.22.ZO: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o půjčku od SFŽP 
ve výši 10 mil.Kč s úročením 1% p.a. v případě získání dotace na stavbu a připojení vrtů 
a úpravny vody. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 

22/7.23 Příspěvky na provoz KD v místních částech pro sdružování občanů  
Předsedající uvedla, že na zasedání FV byla řešena podpora provozu KD v místních 
částech za účelem sdružování občanů bez podnikatelské činnosti. Vzhledem ke 
skutečnosti, že ve všech místních částech jsou rozdíly v energetické náročnosti objektů, 
jiné technické vybavenosti, rozdílné způsoby ve spolufinancování provozu, finanční 
výbor hledal možnost, jak nastavit podmínky na provoz všech KD bez podnikatelského 
záměru, aby tyto podmínky byly spravedlivé a v co největší míře spolufinancovatelné. 
Cílem by v budoucnu mělo být snížení finančního příspěvku ze strany obce až na 
minimální úroveň. FV navrhuje, aby nájemné bylo ve všech KD výši 1 Kč/rok, na úhradu 
pevných paliv, el.energie a vody bude příspěvek ze strany obce max. do výše 30 000 
Kč/objekt/rok  a při spotřebě el.energie převyšující tuto výši přispěje obec na provoz 



 

40ti % z rozdílu mezi celkovou částkou fakturované energie a příspěvkem 30 000 Kč, 
avšak pouze za spotřebu odpovídající spotřebě energie v předešlém zúčtovacím období. 
Za první období s příspěvkem od obce se považuje od 13.7.2022-12.7.2023. 
Usnesení číslo 2022/7.23.ZO: Zastupitelstvo schvaluje nájemné pro KD Rounek, Hlávkov 
a Jiřín a prostory KC na vodárně pro SPOZ ve výši 1 Kč/rok a příspěvek na úhradu 
pevných paliv, el.energie a vody max. do výše 30 000 Kč/objekt/rok  a při spotřebě 
el.energie převyšující tuto výši přispěje obec na provoz 40ti % z rozdílu mezi celkovou 
částkou fakturované energie a příspěvkem 30 000 Kč s podmínkou spotřeby el.energie 
rovnající se nebo nižší než byla spotřeba el. energie v předešlém zúčtovacím období.  
Spotřebu vyšší, než bylo předešlé zúčtovací období, hradí ve 100% osoby využívající 
daný objekt. Za první období s příspěvkem od obce se považuje od 13.7.2022-12.7.2023. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.24 Dodatek č.1 k nájemní smlouvě s SDH Jiřín  
Předsedající uvedla, že v současné době platí částečnou úhradu za provoz KD pouze 
občané v Jiříně, a to prostřednictvím SDH Jiřín. V návaznosti na narovnání stavu 
s ostatními objekty od 1.1.2023 je zapotřebí upravit smluvní vztah s SDH Jiřín dle 
předchozího usnesení – tedy s výší nájmů a výší příspěvku obce. Za tímto účelem je 
předkládán Dodatek č.1 ke stávající nájemní smlouvě 
Usnesení číslo 2022/7.24.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dodatekč.1 k nájemní smlouvě 
s SDH Jiřín s platností od 1.1.2023 s výší nájemného 1 Kč/rok a úpravu úhrady vodného, 
stočného a el.energie dle platného vyúčtování a se započtením příspěvku obce dle 
Usnesení č.2022/7.23.ZO.  
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.25 Schválení dohody o provedení práce se zastupitelkou M.Chudobovou 
(SPOZ) na rok 2022 a 2023 
Předsedající informovala o potřebě schválit dohodu se zastupitelkou M.Chudobovou na 
rok 2022 a 2023 za výkon práce v SPOZ, za kterou bere odměnu. 
Usnesení číslo 2022/7.25.ZO: Zastupitelstvo schvaluje dohodu o provedení práce se 
zastupitelkou M.Chudobovou (SPOZ) na rok 2022 a 2023 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 

Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: Milena Chudobová 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/7.26 Schválení dohody o provedení práce se zastupitelem J.Vackem (sečení 
Rounek) na rok 2022 po volbách a 2023 
Předsedající informovala o potřebě schválit dohodu se zastupitelem J.Vackem na období 
po novém zvolení v roce 2022 a na následující rok 2023 za sečení trávy a údržbu zeleně 
v místní části Rounek.  
Usnesení číslo 2022/7.26.ZO: Zastupitelstvo schvaluje dohodu o provedení práce se 
zastupitelem J.Vackem (sečení Rounek) na rok 2022 po volbách a 2023. 



 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Jana Ottová, Miroslava Palánová, Hana 

Provázková, Jiří Šmergl, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: Jaromír Vacek 

Usnesení bylo přijato. 
 
 

22/7.27 Diskuze zastupitelů 

J.Vacek vznesl dotaz na pozemky na Rounku, které jsou ve vlastnictví Úřadu pro zastupování 

státu ve věcech majetkových – týká se pozemků v obci. Zjistit stav věci a zájem obce o jejich 

nabytí. 

Starostka odpověděla, že o tomto je informována a podala na úřad dotaz k možnosti převodu 

pozemků do vlastnictví obce. 

J.Ottová vznesla dotaz, zda je možné vodu a stočné platit zálohově nebo na více splátek. 

Starostka odpověděla, že software neumí pracovat se zálohami, ale lze uskutečnit více plateb 

v průběhu roku. Pro rok 2023 navrhla po dohodě se zastupiteli 2 odpočty a následné 

fakturace. 

 

 

22/7.28 Diskuze hostů 

Ředitel ZŠ a MŠ informoval ke konci roku o činnostech školy, ve škole 88 dětí a v MŠ 37 

dětí, ve škole pracuje 22 zaměstnanců. Letos se z 15-ti dětí celkem 6 dětí dostalo na víceletá 

gymnázia. Na škole pracuje 15 zájmových kroužků. Byla ustanovena nová Školská rada. 

Covid v posledních 2 letech zásadním způsobem zasáhl do vzdělání dětí hlavně v oblasti 

čtení, a proto se to snaží škola dohnat prostřednictvím doučování dětí. V MŠ se u předškoláků 

pracuje na plynulejší přechodu z MŠ do první třídy. Kvitoval letošní opravu chodby a 

rekonstrukci toalet v 2.patře a tak zbývá poslední velká rekonstrukce - přízemí. Podařilo se 

vybudovat i bez dotace - ta byla vypsána na poslední chvíli pouze pro velké školy - novou 

počítačovou učebnu. Na závěr pozval zastupitele 18.12. v 16hod na adventní vystoupení školy 

do místního kostela. 

 

22/7.29 Závěr 

Jednání zastupitelstva ukončeno 12.12.2022 v 21:02 hod. 

 

 

 

Zapsal dne 12.12.2022 Schwammenhöfer  
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